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  :الأطروحة أوعنوان الرسالة 

  في الصحيفة العلوية) عليه السلام( علي الإمام أدعيةالدلالة الصرفية في 

  

  :الأطروحة الرسالة أو ملخص

 الدعاء العلـويّ الـشريف، وكانـت فـي لتسلّط الضوء على الدلالة الصرفية في جاءت هذه الدراسة  

الفصل الأول، وفيه دلالات الأفعال من حيث التجرّد والزيادة، : فصول ثلاثة مسبوقة بمقدّمة وهي

والبنــاء للمجهــول، والفــصل الثــاني، وفيــه دلالات المــصادر بــالنظر إلــى أنواعهــا، والفــصل الثالــث، 

  .ها، ثم خاتمة بأهم النتائجوفيه دلالات المشتقات من حيث التجرّد والزيادة في
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 This study came to highlight the connotation morphological supplication 
AL -Alewy AL-sharif, and there are three chapters in the unprecedented 
introduction.It 's: the first chapter, and the implication actions interms of 
impartiality and increase the construction of the unknown. As far the 
second chapter, and the indications given to the kinds of sonrces. As the 
third chapter, and the implications of derivatives in terms of impartiality 

and increase it.Then ring the most important results.                             
   


